

第 128 届中国进出口商品交易会邀请中法客户参展

中国进出口商品交易会(简称广交会)是中华人民共和国商务部和广东省人民政府联合主办、中国对外贸易中心承办的综合性国际贸易盛会。自 1957 年春创办以来,已经成功举办了 127 届,被誉为“中国第一展”。上一届广交会吸引了近 2.6 万家境内外参展企业和 217 个国家和地区的境外采购商注册观展。第 128 届广交会将于 10 月 15 到 24 日在网上举办,为期十天。广交会搬上云端,将全面运用先进信息技术,提供全天候在线展示、网上推介、供采对接、在线洽谈等服务,让中外客户足不出户下订单、做生意。届时将会有来自中国各省份推荐的优质进出口企业汇聚云端,网络 10*24 小时展示,支持全球采购商远程参与、无缝对接。

作为第 128 届广交会的战略合作伙伴和指定金融服务单位,中国建设银行诚挚邀贵公司参与此次盛会。我们将提供本届广交会专属网上参会通道,并为您全程做好会议及金融服务工作。同时,通过我行悉心搭建的“全球撮合家”开放式跨境平台,建设银行将发挥全球化网络覆盖及领先同业的金融科技实力,对跨境交易场景下的海量数据进行精准匹配,帮助贵公司挖掘全球商机,促进供需互动,并为贵公司提供优质高效的跨境结算、融资、外汇等全面的金融服务。

如果贵公司有兴趣参加,请访问以下网站 Match.ccb.com (英文网址) /want.ccb.com (中文网址),进入广交云上专区进行报名注册。完成注册后,还可以优先加入中国建设银行 VIP 团体,享受我行专属的 VIP 展会服务。

具体信息,请咨询中国建设银行巴黎分行联系人:

田巍 邮箱: tianwei.fr@eu.ccb.com 办公电话: +33(0)7 84 35 64 95

宋澎 邮箱: songpeng.fr@eu.ccb.com 办公电话: +33(0)7 84 35 84 23

China Import and Export Fair, also known as Canton Fair, is a comprehensive international trade event jointly sponsored by the Ministry of Commerce of the People's Republic of China and the Guangdong Provincial Government and undertaken by the China Foreign Trade Center. Since its founding in the spring of 1957, it has been successfully held for 127 sessions and is hailed as "China's First Exhibition". The last Canton Fair attracted 26,000 exhibitors from more than 217 countries and regions. The 128th Canton Fair will be held online from October 15 to 24 for a period of ten days. The Online Canton Fair will be fully utilizing the advanced information technology to provide 24 hours online display, promotion and negotiation to facilitate the end-to-end connection between supplier and purchaser, allowing domestic and overseas merchants to place orders and conduct business on line. Reputable exhibitors from all over China will be gathered on the 'cloud' during this period to support these business activities.

As a strategic partner and designated financial service provider of the 128th Canton Fair, China Construction Bank ("CCB") sincerely invites your company to participate in this event. We will provide an exclusive online access channel for this session of the Canton Fair, and will provide you with full conference and financial services. Simultaneously, through the "CCB Match Plus", an internet-based open platform established by our bank, CCB will leverage its global network coverage and leading financial technology capabilities to accurately match massive data in cross-border transaction scenarios to help your company mine Global business opportunities,

promote the interaction between supply and demand, and provide your company with high-quality and efficient cross-border settlement, financing, foreign exchange and a full range of financial solutions across all time zones as needed.

If your company is interested in participating, please visit the following website: Match.ccb.com (English website)/want.ccb.com (Chinese website) and enter the Canton Fair area to register.. After completing the registration, you can also preferentially join the China Construction Bank VIP group and enjoy exclusive VIP exhibition services.

For specific information, please consult the contact person of China Construction Bank Paris Branch:

TIAN Wei: Email: tianwei.fr@eu.ccb.com , Phone: +33(0)7 84 35 64 95

SONG Peng: Email: songpeng.fr@eu.ccb.com , Phone: +33(0)7 84 35 84 23